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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 297
Vil ministeren kommentere historien, ”Politiet offentliggør ikke billeder af trick-
tyve”(TV2 Nordjylland, 14. februar 2016)? Herunder bedes ministeren oplyse
hvad ministerens holdning er til, at politiet ikke offentliggør videoovervågning
af formodede tricktyve, med begrundelsen: ”I de tilfælde, hvor vi ikke gør
det(offentliggør overvågningsbilleder), det er der hvor vi ikke er interesseret i
at kaste en ressource efter forholdene. Nogen gange har forholdene meget
lav prioritet og hvis det er sådan at vi kaster nogle billeder ud, så vil det også
afføde nogle henvendelser. Hvis vi ikke synes vi har luften til at følge op på
den henvendelser, så er der ingen grund til at offentliggøre billederne”, (citat
fra artiklen fra politikommissær Jens Møller Søgaard)? Mener ministeren, at
dette rejser et ressourcespørgsmål i politiet og at tricktyveri og butikstyveri har
”meget lav prioritet”, som det blev formuleret i artiklen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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